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Kære Finn Rudaizky, MB 
 
På vegne af vicedirektør Lone Byskov, Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold, fremsendes hermed 
svar på dine spørgsmål stillet den 26. juli 2021, vedrørende visionsoplæg til forskønnelse af 
Frederiksberggade. 
 
 
Med venlig hilsen  

Camilla Kuhlmann Dam 
Administrativ medarbejder 
Afdelingssekretariatet 
_________________________________________ 
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Besvarelse vedrørende visionsoplæg til forskønnelse af 
Frederiksberggade 

Medlem af Borgerrepræsentationen Finn Rudaizky (O) har 26. juli 2021 
videreformidlet henvendelse af 22. juli 2021 fra 
boligadministrationsselskabet Newsec om projekt til forskønnelse af 
Frederiksberggade til Teknik- og Miljøforvaltningens besvarelse. 
  
Svar 
Forvaltningen har modtaget enslydende henvendelse fra Newsec 
dateret samme dag som henvendelsen til Finn Rudaizky. Teknik- og 
Miljøforvaltningen har besvaret henvendelsen 10. august 2021. 
 
Af Teknik- og Miljøforvaltningens svar fremgår det, at forvaltningen i 
samarbejde med Økonomiforvaltningen til forårets forhandlinger om 
Overførselssagen 2020/2021 udarbejdede et budgetnotat om en 
foranalyse af forskønnelse af Frederiksberggade. Her anbefales det, at 
der afsættes midler til, med udgangspunkt i det i henvendelsen omtalte 
forslag, at udarbejde og kvalificere et indspil til senere 
budgetforhandlinger om et egentligt anlægsprojekt, herunder også en 
yderligere kvalificering af løsningsforslag, anlægsøkonomi og tidsplan. 
Projektet opnåede ved Overførselssagen 2020/2021 ikke midler. 
 
Hvis projektet skal indgå i budgetforhandlingerne om Budget 2022, 
skal der politisk bestilles et budgetnotat.  
 
Af svaret fremgår det også, at der har været dialog hen over sommeren 
2021 mellem Newsec og forvaltningen, og der ses fra forvaltningens 
side frem til et godt samarbejde, såfremt der ved kommende 
forhandlinger afsættes midler til projektet.  
 
Svaret er offentligt tilgængeligt på kk.dk/artikel/spørgsmål-til-teknik-
og-miljøudvalget. 
 
 
Lone Byskov 
Vicedirektør 
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